



**NOTIS SEBUTHARGA KERJA**  
**Hospital Sultanah Nur Zahirah**  
**Kuala Terengganu**

KEW.PA-24



Kepada Kontraktor Bumiputera yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia ( LPIPM / CIDB ) dan mempunyai Perakuan Pendaftaran Kontraktor ( PPK ) dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan ( SPKK ) serta beralamat di Negeri Terengganu sahaja serta masih dibenarkan membuat kerja-kerja sebut harga adalah dipelawa untuk menyertai sebut harga di bawah ini :-

Tajuk Kerja	Syarat Pendaftaran & Kelayakan	Tarikh & Masa Taklimat dan Lawatan Tapak	Tarikh & Masa Tutup Sebutharga
<b>Sebut harga:</b> <b>HSNZ : K002/2025</b> Sebut Harga Kerja – Kerja Naik Taraf Ubahsuai dan Pembaikan Bangunan Sedia Ada dan Penyediaan Kabin Jabatan Perubatan Forensik Di Hospital Sultanah Nur Zahirah, Kuala Terengganu, Terengganu.	Berdaftar dengan :  PKK/CIDB Gred : <b>G1</b> Pengkhususan : <b>B04 dan CE21</b>	<b>26 Mac 2025</b> <b>(Rabu)</b>  <b>Pendaftaran</b> <b>Jam 2.00 Petang</b>  <b>Taklimat/</b> <b>Lawatan Tapak</b> <b>Jam 3.00 Petang</b> <b>(DIWAJIBKAN)</b>	<b>10 April 2025</b> <b>(Khamis)</b>  <b>Jam</b> <b>12.00 Tengahari</b>

Dokumen tawaran sebut harga ini hanya akan dikeluarkan kepada kontraktor yang sah sahaja. **WAKIL ADALAH TIDAK DIBENARKAN.** Kontraktor yang ingin menyertai sebut harga di atas **DIWAJIBKAN** membawa **SIJIL ASAL PERAKUAN PENDAFTARAN KONTRAKTOR, SIJIL PEROLEHAN KERJA KERAJAAN** serta **SIJIL TARAF BUMIPUTERA.**

Dokumen tawaran sebut harga akan diemalkan **selepas taklimat dan lawatan tapak pada 26 Mac 2025 (Rabu).** Dokumen tawaran sebut harga akan dikeluarkan kepada wakil-wakil kontraktor yang sah sahaja.

**Taklimat dan Lawatan Tapak Adalah WAJIB.** Kontraktor yang **gagal hadir** dalam taklimat dan lawatan tapak **Tidak Layak** menyertai tawaran sebutharga ini. Sila berkumpul di lokasi **Bilik Mesyuarat Pakar Kompleks Rawatan Harian (ACC), Hospital Sultanah Nur Zahirah, Kuala Terengganu** pada jam pada **26 Mac 2025 (Rabu) jam 2.00 petang (pendaftaran).** Hanya penama di dalam Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), SPKK atau Kementerian Kewangan sahaja yang dibenarkan menghadiri taklimat dan lawatan tapak ini.

Dokumen tawaran sebut harga yang telah dilengkapi hendaklah dimasukkan ke dalam **Peti Tawaran Sebut harga** di **Bahagian Pengurusan Hospital Sultanah Nur Zahirah** tidak lewat dari jam **12.00 tengahari** pada atau sebelum **10 April 2025 (Khamis).**

Jabatan ini tidak terikat untuk menerima tawaran harga yang terendah atau mana-mana tawaran.

**(DR. HARIZA BINTI HUSSIN)MMC:47120**

Timbalan Pengarah (Pengurusan)

b.p Pengarah

Hospital Sultanah Nur Zahirah

Kuala Terengganu